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Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket.  

Megállapítja, hogy Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel, 

megjelent, így a közmeghallgatás határozatképes, azt megnyitja. Karsai József polgármester 

javasolja, hogy a közmeghallgatáson a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendet 

tárgyalja. 

 

 

Napirend: 

 

 

1. Beszámoló Kadarkút Város Önkormányzata 2021. évi gazdálkodásról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata 2022.évi feladatainak tervezése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

3. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

111/2021.(XII.20.) önkormányzati határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Beszámoló Kadarkút Város Önkormányzata 2021. évi gazdálkodásról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Úgy gondolom, hogy mindenki látja azokat a problémákat, azokat a kihívásokat, amelyekkel a 

világ az ország a település szembesül. Gondolok itt a most már évek óta húzódó COVID 

járványra a pandémiára. Köszönöm mindenkinek, hogy viseli a maszkot. Reméljük, hogy az 

orvostudomány előbb utóbb erre a problémára is megoldást talál. Én mindenkit arra szeretnék 

buzdítani, hogy higgyen az orvosoknak, vegye komolyan a járvány kihívásait, fenyegetését. 

Próbáljon meg oltakozni. A veszélyhezet még jelen pillanatban is érvényben van. 

 

A 2020-as évben a képviselő-testület üléseket nem tartott. A polgármesterek hatáskörébe 

voltak utalva azok a döntések, amelyeket meg kellett hozni. Én igyekeztem nem 

túlterjeszkedni ezzel a felhatalmazással, és kizárólag csak olyan döntéseket meghozni, 

amelyek határidősek és halaszthatatlanok voltak. 

 

A pandémia idején is működtek az intézményeink. A Közös Önkormányzati Hivatal nem tért 

át online ügyintézésre. A művelődési ház zárva tartott, a rendezvényeinket elhalasztottuk, 

illetve lemondtuk, mert úgy gondoltuk, hogy első az emberek egészsége. Ezt nem lehet semmi 

mögé helyezni. 

 

A 2021-es évről azt tudom elmondani, hogy az önkormányzat az elfogadott költségvetési 

kereteken belül gazdálkodott. 

 

2021. 1-10 hónap folyamán az önkormányzat bevételei 1.468.276.082,- Ft összegben és 89,78 

%-ban, míg kiadásai 811.660.306 Ft-ban és 49,63 %-ban teljesültek. 

 

Az önkormányzat főként az intézményei zavartalan működésére koncentrál. Intézményeink, 

ahogy eddig is forráshiányosak voltak. Az önkormányzat saját bevételeiből kell ezeket az 

intézményeket még megfinanszíroznunk. 

A saját bevételek jól alakultak a tervezetthez képest. 

Az eddig befolyt kommunális adó bevételünk 7.719.000 Ft, 7.5 millió forint kommunális 

adóbevételt terveztünk. Ez azt jelenti, hogy a lakosok a kommunális adót nagyrészt befizették. 

Természetesen vannak notórius tartozók, jegyző úrnak az a feladata, hogy ezeket a közhatalmi 

bevételeket beszedje. 

A pandémia miatt a helyi iparűzési adót 30 millió forintra terveztük. A vállalkozásaink jól 

teljesítettek és 39.933.000 Ft helyi iparűzési adóbevételünk folyt be. 

A helyi iparűzési adóról tudni kell, hogy a vállalkozások 50%-át fizetik a helyi 

önkormányzatoknak, 50%-át az Államnak. Az Állam osztja vissza a településeknek az oda 

befizetett iparűzési adó 50%-át.  A gazdálkodásunk a 2021-es évben zavartalan volt. 
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A pandémia ellenére is jól, problémamentesen működtek az intézményeink. 

A kommunális adónál 2010 óta, - amióta én polgármester vagyok- a képviselő-testület 

kommunális adó emelésről nem döntött. Már lassan 11 éve a helyi kommunális adó ugyan 

annyi, és nem a legmagasabb a környéken.  

Így főként a helyi vállalkozók által befizetett iparűzési adóra koncentrálunk. Köszönjük 

azoknak a vállalkozásoknak, akik jól teljesítenek. Őnélkülük a település üzemeltetés nagy 

problémát jelentene. 

Gépjármű adóval már nem számolhatunk. A gépjárműadó teljes egészében az Állami 

költségvetésbe folyik be. Az önkormányzatok ebből visszaosztásban már nem részesülnek. 

 

A központi Állami támogatást kizárólag arra célra lehet felhasználni, amire ezt folyósítják. A 

Kincstár ASP rendszert működtet, ahol havi, negyedéves, féléves, éves beszámoló van. Ebbe 

a rendszerbe kell rögzíteni minden kiadásunkat, napra készen látják, hogy azokat az Állami 

forrásokat, amelyek hozzánk érkeznek arra a feladatra költjük-e, amelyre azt a központi 

költségvetés szánta. Ha nem arra a feladatra költjük, azt vissza kell fizetni kamatostul.  

Ezek főleg az intézmények, helyi közfeladatok ellátására szolgálnak, amit erre a célra is 

költünk. 

 

A 2021-es évben a COVID járvány mellett településünkön súlyos csapást okozott a jégkár, 

mely nem kímélt magánházakat, nem kímélt középületeket. 

Engedjék meg, hogy pár szóban a viharkárról is beszéljek. 

Tételesen kiírtam, mi az a „semmi”, mit az önkormányzat, vagy az Állam a viharkár kapcsán 

segített. A védekezést köszönhetően kollegáimnak, a képviselő-testületi tagoknak a lehető 

leggyorsabban megszerveztük. Már másnap szombaton és utána vasárnap, több mint 300 

önkéntes, a Katasztrófavédelem erői, a helyi tűzoltóság, önkéntes tűzoltó egyesületek és 

számos önkéntes segített az azonnali kármentesítésben. 

Ennek a védekezésnek a költsége 9.251.266 Ft volt. Ebből az Állam 8.326.139 Ft-ot térített 

„vis maior” támogatás keretében. 925.000 Ft önkormányzati forrás volt. Megnyitottuk a 

Kadarkút Viharkárosultakért számlát. Erre a 19.336.598 Ft gyűlt össze. Ebből a képviselő-

testület határozatával már 13.194.985 Ft-ot szétosztott, melyből 179 család részesült 73.715 

Ft-tal. A második körben befolyt támogatási összeg, ami később érkezett 6.141.613 Ft. A 

képviselő-testület meghozta a határozatát, a támogatás összegét 2022. 01.31. napjáig ki fogjuk 

osztani. 
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Megszerveztük a tetőkről lekerülő veszélyes hulladék – főként pala, cserép- összegyűjtését és 

elszállítását. Ennek várható költsége 41.211.500 Ft., amit az Állam „vis maior” támogatás 

keretében a lakosság részére biztosított.  

Az önkormányzat elhordatta ennek a palának és cserépnek a nagy részét, a közfoglalkoztatási 

bért ha számolom 1.023.896 Ft-tal támogatta az önkormányzat a lakosságot. 

A felsorolt támogatás, amely nagyrészt az Államtól, kisebb részt az önkormányzattól a 

lakossághoz került, 70.823.260 Ft. Én itt tényeket soroltam fel, van akinek ez semmi. Én azt 

gondolom, hogy ezért nagyon sok ember nagyon sokat tett, és nagyon sokat dolgozott. 

Nem beszélve arról a támogatásról amit a főként Magyar tulajdonban álló cégek, mint a 

Terran Magyarország biztosított, a kedvezményes cserép rendelkezésre bocsájtásával. Én 

eddig egy kereskedő cégtől kaptam adatot, ahol 25.308 db kedvezményes cserepet vásárolt a 

lakosság. Természetesen más cégek is ígértek adatot, de ez még nem érkezett meg. 

Ha ezt még hozzáadjuk akkor egy 25-30 milliós nagyságrenddel számolhatunk. 

Úgy gondolom, hogy ahhoz, hogy ezek a cégek ezeket a kedvezményeket biztosítsák nagyon 

sok tárgyalásra, munkára, utánajárásra volt szükség. Én ezt a korrektség kedvéért szerettem 

volna mindezt elmondani. 

Állami kártalanításról azért hallgatok, mert nincs végleges döntés és végleges információ. 

Ha valamilyen bármilyen formájú Állami kártalanítás lesz, akkor azt kellő időben el fogom 

mondani. Én nem szeretnék senkit hitegetni azzal, hogy lesz, azzal sem, hogy nem lesz. A 

képviselő Úr és én is dolgozunk ezen a kérdésen. Sem igen, sem elutasító választ erre az 

igényünkre még nem kaptunk. Én azt gondolom, hogy ez a kár ami szinte minden családot ért 

ez óriási. Mindenkinek, aki itt van és nincs itt tiszteletemet tudom kifejezni azért, hogy ezt a 

problémát meg tudta oldani, a felsorolt segítségekkel. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A képviselő-testület a beszámolót tudomásul vette. 

 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata 2020. évi feladatainak tervezése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A költségvetésünk a 2022. évben is hasonló nagyságrendű lesz, mint a 2021-es évben.  

800.000.000 -1.3milliárd forintos költségvetési főösszeggel számolhatunk majd. 

Természetesen továbbra is számos kihívással nézünk szembe. A pandémia továbbra is velünk 

lesz. Azt hogy milyen intézkedések várhatóak, ezek hogy fogják majd a központi 

költségvetést és azzal együtt az önkormányzat költségvetését érinteni, még bizonytalan 

tényezők. 
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Az intézmények finanszírozása, az intézményi működtetés finanszírozása a tavalyi szintnél 

egy kicsit jobb lesz. 

Van, amelyik intézményünké igen, van amelyik intézményünkké nem. 6-8 millió forintos 

többlettámogatással számolhatunk. Ami a bizonytalansági tényező a minimálbér és a garantált 

bérminimum emelkedéséből származó bérnövekmény Állami finanszírozása, amire most már 

van döntés. A szociális ágazatban dolgozók illetve a közművelődési dolgozók 20%-os 

béremelkedésével is számolnunk kell, amit szintén Állami forrásból remélünk megvalósítani. 

Azt tudom mondani, hogy előre láthatólag az intézményeink működése továbbra is jó 

színvonalon lesz majd biztosítható.  

 

Tervezünk pályázati forrásokból beruházásokat. 

Ezeket szeretném ismertetni, mert a korrektséghez hozzá tartozik. Azt mondják, hogy ezen a 

településen nem történik semmi. Ahhoz képest befejeztük a Rákóczi utca belvíz elvezetését. 

A Magyar Falu Programból megvalósult a Fő utca és az Árpád utca beltéri szakaszainál a 

felújítása. Átadtuk a térfigyelő kamera rendszert, üzembe helyeztük. Mindenki 

megnyugtatására el tudom mondani, hogy ártó szándékkel Kadarkutat közúton nem lehet 

megközelíteni. Ez a rendőrségnek nagy segítség, a bűn elkövetőknek elrettentő. A Magyar 

Falu Program - Ez az 5.000 lélekszám alatti települések fejlesztési programja- segítségével 

megvalósítottuk a közösségi tér fejlesztését, amit 22.796.295 forinttal támogatott a Kormány. 

Orvosi eszköz beszerzését 2.999.999 forinttal, a kamera rendszer kiépítése 8.798.088 forintos 

Leader pályázat támogatásból valósult meg.  Befejeztük a Pipacs utca belvíz elvezetését, és itt 

a Magyar Falu Program támogatásából elkészült a járda is 4.999.736 Ft anyagtámogatást 

kaptunk. A Magyar Falu Programban járda építésre csak anyagtámogatásra lehet pályázni. A 

munkadíj az önkormányzat saját költségvetéséből kerül kifizetésre. 

A járdákra visszatérve indul az új Településfejlesztési Operatív Program, amely tartalmaz 

járda építést. Közmeghallgatásokon sláger téma a járda kérdése. Én abban gondolkodtam, 

hogy  felújítjuk a település járdáit. Ezt a lelkesedésemet gyorsan lehűtötték, mert önmagában 

járdát nem lehet építeni. Azért nem, mert a következő évek fejlesztési elképzelését a klíma 

tudatosságnak kell áthatnia. Ez a klíma tudatosság járdát csak sétányként, parkban enged 

építeni, vagy járda csak vízelvezetéshez kapcsolódhat és a járda és a híd költsége nem 

haladhatja meg az összköltség 15%-át. Tehát csak így lehet TOP forrásból járdát építeni. Van 

még egy olyan feltétel, hogy a vízelvezetést úgy kell megoldani, hogy a vizet helyben kell 

tartani. A burkolt árkokban kell olyan helyeket hagyni ahol a víz le tud szivárogni. 

Járda építésre marad az 5 millió forintos Magyar falu Programos keret, illetve az 

önkormányzati feladatokat elősegítő Belügyminisztérium által kiírt pályázat, ami önrészes. Az 

iparűzési adóerő képesség függvényében 85-95 %-os támogatású. 

 

A Magyar Falu Programból megvalósítottunk óvodafejlesztést. Az óvoda teljes 

fűtésrendszerének a korszerűsítését, a világítás korszerűsítését és új óvodakerítést építettünk. 

22.531.082 Ft volt a támogatás. 

 

Szintén a Magyar Falu Program keretében az Árpád utcai temető kerítését 

kicseréltük.4.013.441 Ft támogatást kaptunk. Az önkormányzat munkásai végezték a 

kivitelezést. 

A Körmendi utcai temetőnél szintén a magyar Falu Program keretében a Református Egyház 

nyert temetőkerítés felújítást. A református rész be lesz kerítve, és oda napelemes 

kandeláberek is telepítésre kerülnek. Az önkormányzati részt terveink szerint a következő évi 

Magyar Falu Programban szeretnénk megvalósítani. 
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Nagy örömünkre szolgált, hogy elindult az orvosi rendelő és egészségház építése. Ebben 

nagyon sok munkám van nekem is és a kollégáimnak is. 

Aki ma építkezik, látja a viszonyokat. Ma megmondani, hogy egy építési beruházásnak mi 

lesz a vége, nagyon nehéz. Régen még három, hat de valamikor egy évre is kaptunk 

árajánlatot. Ma már az építőiparban napi ár van. Ezért ezek az építési beruházások hatalmas 

kockázatot rejtenek magukban. Az orvosi rendelő 161 millió forintos elnyert támogatással 

indult. Mire a kiviteli engedélyek elkészültek, kiderült, hogy ez a pénz kevés. További 

támogatást illetve támogatási intenzitás megemelését kellett kérnünk. Jelen pillanatban 

292.752.089 Ft-ból fogjuk remélhetőleg megépíteni az új orvosi rendelőt és egészségházat. 

 

A Rákóczi utca vízelvezetésénél 154.655.790 Ft volt az elnyert támogatási összeg. Ezek a 

pályázatok 100%-os támogatásúak. Elmúlott az az idő, hogy az önkormányzatok azért 

adósodtak el, mert ha valamit fejleszteni szerettek volna, akkor jelentős mennyiségű hitel 

felvételére szorultak. 

 

Jelen pillanatban az önkormányzatnak nincs hitel tartozása. 

 

Egy egészség és sport parkot is fogunk majd kapni, ez a felnőtt fitness park. Szintén a nemzeti 

szabadidő program 4. ütemében nyertünk egy „C” típusú ilyen sport parkot. 

 

Az „Akác” vendéglőről sokszor elmondtam, hogy érdekes önkormányzati ingatlan, ugyanis 

kötelező önkormányzati feladat ellátásához nem kapcsolódik. Ezért pályázatot sem nagyon 

lehetett rá benyújtani. A település központjában van és a jég a tetőszerkezetét erőteljesen 

szétverte, ezért gazdaságélénkítő program keretében sikerült 160 millió forintot elnyernünk 

ennek az épületnek a felújítására. Első sorban a tetőszerkezet felújítása, teljes elektromos 

hálózat korszerűsítése, teljes fűtés korszerűsítése, bővítés valósul meg. Egy XXI. századnak 

megfelelő rendezvényházat szeretnénk belőle kialakítani, ami 100-110  fő befogadására lesz 

alkalmas. A megfelelő bútorzattal, felszereléssel, konyha technológiával együtt. Egy átlagos 

lakodalmat, családi rendezvényt és minden olyan eseményt le tud majd bonyolítani, amely 

egy városi rangú településnek szükséges.  

 

Szintén a Magyar Falu Program keretében újítjuk fel a Kossuth utcai bérlakást, amelyre 30 

millió forintot nyertünk. A tető már elkészült. Itt is teljes elektromos hálózat korszerűsítés, 

nyílászáró csere, hőszigetelés fog megvalósulni. 

 

Elutasító döntésünk volt, tartalék listára kerültünk, de a tartalék listáról most szintén 

támogatásban részesült az Ady E. utcai bérlakásnak a felújítása. Nyílászáró csere, 

hőszigetelés, tető csere történik. 

 

Egy nyertes játszótér projektünk van még a Vidékfejlesztési Operatív Programban. 5 millió Ft 

értékben fogunk a gyerekeknek játszóteret építeni. 

 

A Településfejlesztési Operatív Program elkövetkezendő részében a következő beruházásokat 

tervezzük: 

Mivel járdaépítést csak vízelvezetéssel együtt készülhet, a képviselő-testület már régóta 

szeretné megoldani a Szabadság utca áldatlan problémáját. Ott a járdaépítés és a csapadékvíz 

elvezetés problémájának megoldása elengedhetetlen lenne. 

Szeretnénk a központi buszváró  a „Gomba Büfé” teljes felújítását, és az eredeti funkciójának 

a visszaállítását megoldani. Tető kerül rá, nyílászáró, vizesblokk teljes felújítása. 

A posta előtt szeretnénk plusz parkolóhelyeket építeni, mert ott is áldatlan a helyzet. 
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Szeretnénk a Petőfi utca elejének, ami a legtöbb csapadékvizet befogadja, a befogadóinak a 

felújítását és a víz elvezetését megvalósítani. 

Szeretnénk a futballpályához vezető utat és parkolóhelyeket elkészíteni, mert hála Isten a 

futball csapatunk még mindig jól szerepel. 

Ahogy megyek szomszéd településre ők már ezeket mind megoldották. Szilárd burkolatú 

parkoló került kialakításra. 

Az energetikai pályázatban a Művelődési Ház teljes energetikai felújítása tervezhető. Ez azt 

jelenti, hogy a könyvtárban és az emeleten lévő fűtés korszerűsítése, hőszigetelés, a felső 

teremnek használatba vételre alkalmassá tétele. 

A közterületen - mivel okos fejlesztéseket is végre kell hajtani az új fejlesztési programban -  

új utca bútorokat, sétányt, okos padokat, kandelábereket és parkosítást tervezünk. A 

parkosítás minden ilyen projekthez hozzá tartozik. Ha ilyen projektet csinálunk akkor ott fát, 

bokrot, cserjét stb. kell telepítenünk, mert klíma válság van. 

 

Tervezzük az autóbuszvárók városképbe illő átépítését, újak felállítását. Probléma, hogy nem 

az önkormányzati területeken van a nagyrészük. A Magyar Közúttal és a Volánnal is mint 

tulajdonossal és használóval többoldalú egyezségre van szükség. Jó lenne ha az 

autóbuszváróinkat egységesíteni tudnánk. 

 

A játszótér is sokszor elhangzott kérés volt felénk. Az iskolás alsó tagozatosoknak szeretnénk 

kialakítani egy játszóteret. 

 

Az orvosi rendelő elkészülte után a szabadidőparkhoz egy fix színpadot szeretnénk kialakítani 

és az esőbeállókat felújítani és a területet parkosítani. 

 

Készül a sportcsarnok és tanuszoda terve. A Kormányzat egyedi Kormányzati döntéssel ezt 

jóvá hagyta. A Képviselő Úr a tavasz folyamán be fogja mutatni az elkészült terveket. A 

Kormányzat is biztosítani fogja a megfelelő forrást a sportcsarnok és tanuszoda építésére. 

 

Ezek lettek volna azok a dolgok, amelyeket szerettem volna elmondani. 

Köszönöm, hogy meghallgattak. Ha valakinek van az elhangzottakkal kapcsolatban kérdése, 

észrevétele, hozzászólása, az kérem, hogy tegye meg. 

 

Henrich Dávid  

Több kérdésem is lenne. A Rákóczi utca elején van a romos épület. Nem lehet elmenni a 

járdán, már a fű is ki van taposva. Miért nem lehet felszólítást küldeni nekik, mert soha nem 

lehet tudni mikor borul ki az épület. 

A Körmendi utcánál az útpadkát fel kellene tölteni. 

Sokszor nézem a facebookon a képviselő-testületi ülést. Az Évi nénivel és egy-két 

képviselővel van problémám, hogy fűt-fát megígértek és semmi nem lett belőle. 

A polgármester Úr is mindig azt mondja, hogy mennyi mindent csinált Kadarkúton. Nem 

nagyon látom. 

Osztották a fóliát is, olyan fóliát osztottak, hogy az eső kilyukasztotta. 

A Géza atyának miért kellett obeliszket állítani? Mit tett Ő Kadarkútért? 

Amit meg szeretnék dicsérni a Körmendi temetőben a faültetés. 

Sokan panaszkodnak, hogy milyen kevés fát osztanak. Szeretném a polgármester Úrtól 

megkérdezni, hogy mennyi jár és kinek jár. Mindenki össze-vissza beszél mindent. Mert nem 

annyit osztanak ki amennyi jár az embereknek. 
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Karsai József polgármester 

A magántulajdonú ingatlanokkal óriási problémám van sok helyen. Az emberi felelőtlenséget 

lehet rajtam, meg rajtunk számon kérni, de legjobb lenne azokon, akik a portájukat nem 

tartják rendbe. A probléma az, hogy elrendelhetek kényszerkaszálást, de se annyi emberem, se 

annyi eszközöm nincs. Ez mind a közterület rovására megy. Lehet a magántulajdonú 

ingatlanok problémáját, hanyagságát a képviselő-testületen meg rajtam számon kérni, csak 

lehet, hogy jobb lenne az, ha azt mondaná a település közössége, hogy ezeket az embereket 

valamilyen úton módon nem tartja maga közé valónak. De amit tudunk megteszünk. 

A Körmendi utca útpadkájának feltöltését el fogjuk kezdeni, ha az idő engedi minél előbb. 

Sajnos a Körmendi utcával az a probléma, hogy sok mezőgazdasági gép használja és jár arra. 

Ez sokkal jobban igénybe veszi, mintha személygépkocsival közlekednének rajta. Kenyér 

kell, a mezőgazdasági gépek, vállalkozók állítják ezt elő, nekünk ezt kell tudomásul venni. 

 

Én az gondolom, hogy néhai Lukácsi Géza plébános Úr obeliszkjét akik állíttatták saját 

költségükből tették. Ők tisztelték és szerették a plébános Urat. Önkormányzati forrást, 

közpénzt erre nem fordítottunk. Aki úgy gondolta, hogy ezt az emlékművet támogatja az saját 

zsebébe nyúlt. A fennmaradó részt a Katolikus Egyházközösség hívei finanszírozták. Hála és 

köszönet nekik, mert ők úgy gondolták, hogy plébános Úr ezt megilleti. 

 

Az hogy a képviselők mit ígértek és, hogy én mennyit dolgozom, azt gondolom, hogy ezen 

nem óhajtok vitát nyitni. Vannak, akik szerint semmit, vannak, akik szerint sokat, vannak, 

akik szerint eleget. Én azt tudom mondani, hogy mindig a legjobb tudásom szerint szolgáltam 

ezt a közösséget. De ha valaminek itt én az oka vagyok, akkor három év múlva nem én leszek 

a polgármester. Ennek én fogok örülni a legjobban. Én egy bizonyos szint alá nem megyek. 

Akinek ez a vélemény én ezt tiszteletben tartom, meg azt is tiszteletben tartom akinek más a 

véleménye. Én azt gondolom, ha egy hasonló lélekszámú, hasonló erőkből álló települést 

összevetünk a mi településünkkel, akkor nekem és az itt lakóknak nem kell szégyenkeznie. 

Amiket itt felsoroltam, ha ezek semmik és nincs e mögött munka, én ezt is elfogadom. 

Továbbra is fogom tenni a dolgomat. Verkman polgármester Úrtól egyet megtanultam. Az 

igények mindig nagyobbak mint a lehetőségek. Úgy gondolom, hogy azokat a lehetőségeket, 

amelyeket kínálnak a képviselő-testületnek jó szívvel ajánlom támogatásra. Ha ők ezt 

támogatják, akkor megvalósul, ha nem támogatják, nem valósul meg. 

A dícséretet a Körmendi utcai temetővel kapcsolatban köszönöm. A temetők úgy gondolom 

jórészt rendben vannak. Szeretnénk még a temetőben is parkosítani. 

 

Pozsega György  

A református templom megvilágítása eléggé zaklatottan halad. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm. Régi problémánk. Tiszteletes Úrral beszélek, hogyan lehetne megoldani a 

történetet véglegesen. Gyors megoldást nem ígérek, mert a villanyszerelő ritka, előbb utóbb 

valamelyik oda fog érni. 

 

Hiller István  

A csapadék elvezetéshez szeretnék hozzá szólni. Örömmel nyugtázva, hogy a Pipacs utca  és 

a Rákóczi utca vízelvezetése megvalósult. Két éve kaptam egy olyan ígéretet, hogy az Ady 

Endre utca vízelvezetését is meg fogják oldani. Az Ady E. utcában a csapadékvíz az úttestről 

a házak udvarába folyik, károsítva ezzel a házak állagát. Ez kb. 10 éves probléma. A házunk 

repedezik, süllyed, nem szeretném ha teljesen tönkre menne. Erre szeretnénk megoldást. 

Semmit nem tett ez ellen az önkormányzat, a házam tönkre megy. Én csak egy ember vagyok, 
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nem is csinálnak semmit, a házam meg tönkre megy. Én Kadarkúti polgár vagyok, de nem 

számítok senkinek semmit, mert csak egy ember vagyok, az én házam összedőlhet. Az utca 

elején raktak le lapokat, de a többi elmaradt. Én itt születtem, itt dolgoztam, de emgem nem 

vesznek semmibe. Köszönöm. 

 

Karsai József polgármester 

Megértem a felháborodást, igazad van. Próbálkozom vele. Felírtam az Ady Endre 

problémáját. 

 

Váradi Ildikó Kossuth L. u. 21. szám alatti lakos 

A Kossuth Lajos utca 21. szám alatti  házam elé kettő darab kisebb fát szeretnék kérni. 

A szemetelésnek jó lenne, ha következményei lennének a jegyző Úrnál vagy a rendőrségnél. 

 

Karsai József polgármester 

Fásítani lehet, örülök annak, ha valaki fát szeretne ültetni a háza elé, mert a legtöbb kérés az, 

hogy vágjuk ki. A levélsöprés miatt probléma van. Ez megint emberi hozzáállás kérdése. 

Most hordattam el 100 m3 illegális hulladékot a téglagyári gödörből. 

 

Váradi Ildikó Kossuth L. u. 21. szám alatti lakos 

Én a városon belüli az utcákon történő szemetelésre gondoltam. 

 

Karsai József polgármester 

Ez megint az emberi felelősség kérdése, hogy hol szennyezem a környezetem, hol nem. 

 

Keserű Valéria Művelődési Ház vezető 

A központon volt egy szemetes, amit elvittek javításra. Jó lenne ha ez vissza kerülne. 

 

Gulyás József  

Tisztelettel és szeretettel köszöntöm a képviselő-testület tagjait. Azt mondták a képviselő-

testület tagjai, hogy elmennek az emberekhez és megkérdezik, hogy kinek milyen gondja van. 

Én egy képviselővel nem találkoztam. Itt vagyunk 28-an, valamikor voltunk 80-an egy 

közmeghallgatáson. Miért van ez, az emberek miért így állnak hozzá? A tájékoztatás 

minimális. A Kadarkúti újság írója engem miért nem keresett meg, hogy a Kadarkúti 

Munkáspárt mit csinál. Azért mert mi munkások vagyunk? 

Polgármester Úrnak nagyon szépen köszönöm a felajánlást, holnap estére kész lesz a tetőm 

azt ígérték a mesterek.  

Régebben a terem tele szokott lenni, és most itt vagyunk ennyien. Kadarkúton hány ember 

lakik, 2300? 

 

Karsai József polgármester 

2462  

 

Gulyás József  

És ennyi a résztvevő. Mi ennek az oka? 

Azt mondják, hogy a részeg meg a bolond mondja meg az igazat. Nem vagyok részeg, lehet, 

hogy hülye vagyok, de az embereket össze kell szedni a kisvárosban. 

Nem az számít, milyen párt tagja vagyok, legyünk együtt, segítsük egymást. Én ilyen vagyok, 

fogadjuk el. 
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Rossz nézni, hogy a középiskolás gyerekek a központon mit csinálnak. a mi időnkben ilyet 

nem csináltunk. Nem kell bántani őket, de a pedagógusok azért vannak, hogy tanítsák őket. 

Ezek a pedagógusok akik Kadarkúton vannak nagyon gyengék. Kadarkút egy centrum 

Somogyországban. 

 

Karsai József polgármester 

Ha ez téged megnyugtat én úgy fogadlak el ahogy vagy, sőt néha úgy szeretlek ahogy vagy. 

A pedagógusokra nagyon nincs ráhatásom, csodálom, hogy még a pályán vannak.  Vannak a 

pedagógusok, a család és a szülő. Ott is egy kicsit körül kellene nézni. 

 

Czédli Ferenc  

Itt van az ABC kadarkúton Nagyon jó, hogy lehet kapni mindent, de háromszoros áron, mint 

Kaposváron a Lidl-ben. Ez főleg az időseknél probléma. 

Van-e arra lehetőség, hogy egy kisebb szuper marketet idehívjunk.  

 

Karsai József polgármester 

Ezt mindig megkapjuk, hogy a Lidl, vagy TESCO miért nincs itt. Ennek nem a képviselő-

testület és én vagyunk az oka. Nem akar idejönni. Van egy üzletpolitikájuk, van egy 

vásárlóerő amit ők elvárnak. Az a baj, hogy körbe vagyunk véve már ezekkel az áruházakkal. 

Ha valamelyik Kadarkúton nyit a környékbeliektől vesz el vevőket. A multi nem jótékonysági 

egylet, ő profitot akar. Ha itt profitot látnának, már itt lennének. Az a baj, hogy nem látnak.  

Én örömmel venném, megkerestük a Lidl-t,a TESCO-t is az Aldinál talán még lenne remény. 

A COOP-pal nem tudok mit kezdeni, amikor megnyílott a TOM-MARKET azt hittem majd 

lejjebb viszi az árakat. Mostanra a TOM-Market magasabb árakkal dolgozik mint a COOP. 

Persze elérhető éjjel-nappal, szombat vasárnap, de ennek költsége van. 

 

Gulyás József  

A sportra visszatérve. Kadarkúton hány Kadarkúti születésű futballista játszik, három? 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A nagycsapatnál 4-5 fő, az utánpótlással együtt 7 fő.  

 

Gulyás József  

Honnan kapják a támogatást, ki finanszírozza őket?  Honnan van az a pénz, amit a vidéki 

játékosok kapnak? Mert nem kevés.  

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Megkérdezhetem mennyit? 

 

Gulyás József  

Én nem tudom mennyit. 

Mennyi az a pénz, amit ad a Kadarkúti Önkormányzat a vidéki játékosoknak. 

 

Karsai József polgármester 

3 millió forinttal támogatja az önkormányzat a Városi Sportkört. 

 

Gulyás József  

És a többi amit még kapnak? Mikor lesz sportköri beszámoló? 
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Karsai József polgármester 

Azt a spotkör adja. Mivel a sportkör elnöke nincs jelen, ezért nem tud erre a kérdésre 

válaszolni. 

 

Henrich Dávid  

Minden hülyeséget össze vissza beszél mindenki, a polgármester is, de mikor lesz Kadarkúton 

munkahely. A képviselők mindig ezt mondják. 

A szökőkútnál a parkban meg van süllyedve a térkő, mikor lesz megcsinálva? 

 

Karsai József polgármester 

Jelen pillanatban munkaerő hiány van Magyarországon. Annyi munkahely van szabadon, 

hogy nyugodtan el lehet menni dolgozni. 

Kinek teremtsünk munkahelyeket, vagy milyent? 

A térkövet megnézem, ha lesz rá kapacitás megcsináljuk. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul 

vette. 

 

 

Kívánok mindenkinek Békés Boldog Áldott Ünnepeket és Boldog Új Évet!  

 

 

 

Karsai József polgármester megköszönte a részvételt, és a közmeghallgatást 19
17

 órakor  

bezárta. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


